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Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: wywieszenia flag na dziedzińcu Urzędu Miasta. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Przed głównym wejściem do Urzędu Miasta od strony Dziedzińca znajdują się z dwóch stron maszty do 

flag. Niestety są one często niewykorzystywane. W takim miejscu jak siedziba władz miejskich flagi jednak 

powinny być wywieszone cały czas. 

Zwracam się z prośbą o wywieszenie flag: Poznania, Polski i Unii Europejskiej z obydwóch stron wejścia 

do Urzędu Miasta. 

 

  

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


